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Notulen ALV d.d. 17 april 2023 om 20.00 uur, in de TVV kantine 

 

Aanwezig: 49 van de 318 stemgerechtigde leden -> meer dan 1/20 aanwezig (rechtsgeldigheid 

stemmen). Handtekeningenlijst beschikbaar bij secretaris. 

Namens bestuur aanwezig: Jan Kouwenhoven (penningmeester), Mick van Houten, Ben Ewals, Esther 

van Overbeek (secretaris en notulist). Barbara van der Wateren (voorzitter) is afwezig wegens ziekte. 

 

Agenda ALV: 

1. Opening door de penningmeester (wegens ziekte voorzitter) en korte inleiding; 

2. Notulen van de ALV van 13 maart 2023 en; 

a. Ingekomen stukken/afmeldingen; 

3. Stemming concept notariële akte statutenwijziging; 

4. Stemming concept huishoudelijk reglement; 

5. Verslagen van de commissies; 

6. W.v.t.t.k. 

 

---------- 

 

1. Opening door de penningmeester 

De penningmeester, Jan Kouwenhoven, heet iedereen welkom en meldt dat de voorzitter, 

Barbara van der Wateren, zich wegens ziekte heeft afgemeld. 

De penningmeester neemt de agendapunten kort door die aan de orde zullen komen tijdens de 

vergadering. De penningmeester en secretaris stellen vast dat er meer dan voldoende 

stemgerechtigde leden aanwezig zijn voor de rechtsgeldigheid van de stemmingen die zullen 

worden gedaan. 

 

2. Notulen van de ALV van 13 maart 2023 

De secretaris, Esther van Overbeek, vraagt of er nog vragen zijn over de notulen van de ALV 

van 13 maart 2023 die op 3 april 2023, tezamen met de uitnodiging voor de ALV van 17 april 

2023 zijn rondgestuurd. Er zijn geen vragen onder de leden. Er vindt een stemming plaats over 

de inhoud van de notulen van 13 maart 2023. 

 

• alle leden zijn akkoord met de inhoud van de notulen van de ALV van 13 maart 

2023. 

 

a. Ingekomen stukken/afmeldingen 

De volgende leden hebben zich afgemeld voor de ALV: 

Jeroen de Graaf, Lida Verschoor, Serge Hogervorst, Bastiaan Hartog, André den 

Nieuwenboer, Kees Ooms, Ingeborg Pronk, Carin v.d. Velden, Michiel Keuss, Constant 

Lamp, Arjan Davids, Patries v.d. Velde, Wouter Jansen, Claudia Calvelage, Monique Vos. 
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3. Stemming concept notariële akte statutenwijziging 

De penningmeester, Jan Kouwenhoven, meldt dat de verschillen tussen oude en nieuwe 

statuten tijdens de eerste ALV op 13 maart 2023 uitgebreid zijn doorgenomen met de leden. Er 

wordt nog kort doorgenomen wat de belangrijkste wijzigingen zijn: ander boekjaar 

(kalenderjaar), stemrecht straks ook met volmacht mogelijk en ouders van jeugdleden hebben 

in de nieuwe statuten ook een stem. 

Voor 98% betreffen de nieuwe statuten het model zoals aangeleverd door de KNLTB. Er zijn 

enkele kleine aanpassingen geweest die zijn doorgenomen met de leden. De penningmeester 

vraagt of er nog vragen zijn over de inhoud van de statuten. Hierover zijn geen vragen onder 

de aanwezige leden. 

De KNLTB heeft reeds laten weten akkoord te zijn met het concept van de statuten zoals deze 

nu voorliggen. De notaris heeft een concept notariële akte statutenwijziging opgemaakt. 

Er wordt gestemd voor het in zijn geheel aannemen van de concept notariële akte 

statutenwijziging zoals deze thans voorligt en 2 weken (te weten op 3 april 2023) eerder is 

verzonden aan alle leden en gepubliceerd op de TVV website: 

• alle leden stemmen vóór de statutenwijziging. Deze wordt derhalve unaniem 

aangenomen. 

 

4. Stemming concept huishoudelijk reglement 

De penningmeester geeft aan dat we ook gaan stemmen over het nieuwe huishoudelijk 

reglement. Deze is conform de aangegeven opmerkingen tijdens de eerste ALV (van 13 maart 

2023) aangepast. Het huishoudelijk reglement hoeft niet via de notaris vastgelegd te worden en 

kan eenvoudig worden aangepast in de toekomst met een bijeenkomst van de ALV. Er wordt 

gestemd voor het aannemen van het huishoudelijk reglement zoals op 3 april 2023 verzonden 

aan alle leden en gepubliceerd op de website van TVV. 

 

• alle leden stemmen vóór het nieuwe huishoudelijk reglement. Deze wordt derhalve 

unaniem aangenomen. 

 

De penningmeester: conform de nieuwe statuten is het bestuur bevoegd uitgaven te doen 

binnen de door de ALV vastgestelde begroting. Bij overschrijding van de begroting met meer 

dan een door de ALV vastgesteld percentage zal voorafgaande goedkeuring van de ALV worden 

gevraagd. De penningmeester vraagt of er nog vragen zijn. Er zijn geen vragen. De 

penningmeester stelt een overschrijdingspercentage voor van 10% en brengt dit in stemming. 

 

• alle leden zijn akkoord met een overschrijdingspercentage van 10% boven de 

begroting. 

 

5. Verslagen van de commissies 

• Toernooicommissie: Jean-Paul Eekhout laat weten dat het openingstoernooi helaas is 

verregend. De commissie is nu bezig met het organiseren van een nieuw toernooi. Dit 
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wordt nog nader uitgewerkt. De clubkampioenschappen zullen, afhankelijk van het aantal 

inschrijvingen, plaatsvinden van 18 juni tot en met 24 juni. 

 

• Open Toernooicommissie: Camille Richter geeft aan dat het open toernooi dit jaar 

plaatsvindt van 1 tot en met 9 juli 2023. De week hiervoor is de inschrijving opengezet. Het 

meeste voor het toernooi is geregeld. Ook is er een poster gemaakt. 

 

• Jeugdcommissie: Nicole van Aalst bericht dat er twee commissieleden zijn bijgekomen. Dit 

zijn Sander Hooglugt en Daniëlle Valkestijn. We hebben inmiddels kennisgemaakt met de 

nieuwe tennisschool. Er is een kennismakingsmiddag (‘maak kennis met tennis”) voor 

potentiële nieuwe jeugdleden georganiseerd. Daarbij is ook de nieuwe wijk Wickevoort 

benaderd. Daar zijn een paar nieuwe jeugdleden uit voortgekomen. Er zijn op dit moment 

7 jeugdteams  die voorjaarscompetitie spelen. Op 25 juni vindt het ouder-kind toernooi 

plaats en op 10 juli zijn de clubkampioenschappen jeugd. De focus ligt nu alweer op de 

najaarscompetitie. 

 

• Onderhoudscommissie: Ben Ewals dankt eenieder die heeft meegeholpen om het park 

speelklaar te maken. Het ziet er mooi uit. Qua ledverlichting zijn er 3 offertes opgevraagd. 

Er is gekozen voor de meest voordelige aanbieder. De aanleg van de ledverlichting zal 

ongeveer 1 week in beslag nemen. Dat betekent dat overdag niet kan worden getennist 

i.v.m. de veiligheid van eenieder. In de avond zal wel iedere keer kunnen worden getennist. 

Er wordt nog gekeken naar de meest ideale week waarin de aanleg van de ledverlichting 

kan plaatsvinden. Voorts zijn er zorgen over de beregeningsinstallatie. Hier wordt aan 

gewerkt. 

 

• Technische commissie: Mick van Houten geeft aan dat hij tijdens de eerste ALV al een en 

ander heeft meegedeeld. Ter toelichting hierop meldt hij dat de voorjaarscompetitie 

enigszins is verregend tot nu toe. De wedstrijden worden uiteraard nog ingehaald. In juni 

kan je je inschrijven voor de najaarscompetitie. Hierover wordt nog bericht. 

 

• Kantinecommissie: Willy Kroes geeft aan dat zij de werkzaamheden van Frank van 

Overbeek heeft overgenomen. Er zijn diverse afvalscheidingsbakken geplaatst in de 

kantine. Ze vraagt aandacht voor de statiegeld flesjes en blikjes die moeten worden 

ingeleverd. Ook hiervoor zijn nl. nu afvalbakken aanwezig. Er is een speelhoekje gemaakt 

voor de kinderen in de oude bestuursruimte. Er zijn plankjes geplaatst in de toiletten voor 

o.a. extra wc papier. Oproep: als er zaken ontbreken in het assortiment, geef het graag 

door aan Willy. Ook staat zij open voor tips v.w.b. de aankleding van de kantine. 

Namens de sponsorcommissie en redactiecommissie is er niemand aanwezig. 

 

6. W.v.t.t.k. 

• Marie-José Schouten vraagt waarom er 14 tennislessen zijn. Dit is anders dan 

voorgaande jaren. Esther geeft aan dat dit hetgeen is dat de tennisschool heeft 

aangeboden. Er vindt nog een evaluatie plaats met de tennisschool na dit seizoen. De 

vraag van Marie-José zal ook nog worden voorgelegd bij de voorzitter. Dit zal nog 

teruggekoppeld worden. 
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• Hilbrand de Jong geeft aan dat de AED niet in het zicht hangt. Ook moet duidelijk worden 

waar de EHBO koffer te vinden is. Jan Kouwenhoven geeft aan dat hier tijdens de laatste 

bestuursvergadering reeds over gesproken is en dat het zéker de aandacht heeft. 

Binnenkort zal ook een cursus worden georganiseerd voor geïnteresseerde leden. 

 

• Wijnand van der Werf geeft aan dat op woensdagavond er 3 tennisbanen zijn bezet voor 

les. Dat vindt hij erg veel. De secretaris geeft aan dat er meerdere signalen zijn 

binnengekomen bij het bestuur dat leden hier moeite mee hebben en dat dit zéker nog 

zal worden besproken binnen het bestuur. Ook zal dit nog worden geëvalueerd met de 

tennisschool. Voor dit seizoen is het zaak op tijd een baan te reserveren als je persé op 

woensdagavond wilt vrijspelen. 

 

De ALV eindigt om 20.30 uur 

 

 

 

Namens Onderhoudscommissie Namens Technische commissie 

 

 

  

 M. van Houten 

 

 

 

* * * 


